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Skrivelse om nattfotboll för ungdomar i Järva 

Svar på skrivelse från Patrick Amofah m.fl (C)  

Förvaltningens förslag till beslut 
Rinkeby-Kistas stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Sammanfattning 
Patrick Amofah m.fl (C) har lämnat en skrivelse med frågor om 
nattfotbollen för Järvas ungdomar och beskriver även risken för att 
unga ska hamna i riskmiljöer under sommarlovet. 
 
Förvaltningen erbjuder tillsammans med föreningsliv och 
fackförvaltningar en stor bredd av aktiviteter för barn, unga och 
familjer under sommarlovet för att möjliggöra för invånare att 
kunna delta i meningsfulla fritidsaktiviteter och trygga 
sammanhang.  
 
Nattfotbollen anordnades av förvaltningen från sista veckan i 
december 2022, till och med april 2023, med ett stort 
besöksintresse. Nattfotbollen har historiskt huvudsakligen 
organiserats under perioden oktober-mars med efterföljande 
sommaruppehåll. 
 
Förvaltningen delar synen på att det behövs en långsiktig lösning 
för nattfotbollen och kommer utifrån det i juni att anordna ett möte 
med civilsamhället gällande nattfotbollen. På mötet kommer 
upplägg och organisation av nattfotbollen diskuteras vidare. 

Bakgrund 
Patrick Amofah  m.fl (C) har lämnat en skrivelse med frågor om 
nattfotbollen för Järvas ungdomar.  

Ärendet 
Skribenterna beskriver hur nattfotbollen har haft en viktig funktion i 
att erbjuda unga en meningsfull fritidssysselsättning som minskar 
risken för unga att hamna i riskzonen. Utifrån att AIF Kista inte 
organiserar nattfotbollen längre och att stadsdelsförvaltningen 
ansvarar för aktiviteten ställer skribenterna frågor som berör olika 
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aspekter av organisationen och framtiden. Skribenterna lyfter även 
riskerna att unga ska hamna i riskmiljöer efter skolavslutningen och 
sommarlovet. 
 
Skribenterna önskar svar på följande frågor: 

 Hur fungerar verksamheten just nu? och vad har SDF för 
plan för verksamheten framöver?  

 Finns det långsiktig lösning om verksamheten och behovet 
av nattfotboll i Järva?  

 På vilket sätt kan sammanslagningen av stadsdelsnämnderna 
påverka nattfotbollen för ungdomarna i Järva?  

 Hur ser samarbetet mellan ledarna, SDF och föräldrar ut 
efter AIF Kista?  

 Har antalet deltagare ökat eller minskat efter AIF Kista och 
varför?  

 Hur ser tryggheten och säkerheten i hallen under aktiviteten 
ut?  

 Kan SDF ordna en medborgardialog om vilket sätt man kan 
utveckla nattfotbollen och för att ta in inspel och synpunkter 
från föräldrarna och ungdomarna och deras behov, 
funderingar kring verksamheten efter AIF Kista?  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för stadsutveckling, 
medborgarservice och fritid. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen instämmer i skribenternas åsikter om att riskerna ökar 
under sommartid för att ungdomar ska ha hamna i riskmiljöer. 
Förvaltningen erbjuder tillsammans med föreningsliv och 
fackförvaltningar en stor bredd av aktiviteter för barn, unga och 
familjer under sommarlovet för att möjliggöra för invånare att 
kunna delta i meningsfulla fritidsaktiviteter och trygga 
sammanhang. Ungdomar i högre åldrar har även möjligheter att 
erhålla feriearbete via förvaltningen för att ha sysselsättning som 
minskar risken för att unga ska hamna i riskmiljöer.  
 
Förvaltningen instämmer med skribenterna i att nattfotbollen har en 
viktig funktion i att skapa en meningsfull fritid under trygga 
förutsättningar. Nedan följer förvaltningens svar på skribenternas 
frågor: 
 
1. Hur fungerar verksamheten just nu? och vad har SDF för plan 
för verksamheten framöver? 
Nattfotbollen har anordnats av förvaltningen från sista veckan i 
december 2022, till och med april 2023. Många blev glada och 
uppskattade att förvaltningen tillfälligt tog över nattfotbollen, inte 
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minst många deltagare som trodde att nattfotbollen skulle läggas 
ned. 
 
Aktiviteten har varit förlagd till två olika platser, dels i 
Ärvingehallen med öppettider lördagar kl 19-23 och söndagar kl 19-
23 och dels i Spånga Idrottshall, fredagar kl 20-24 och lördagar kl 
18.30-22.  
 
2.Finns det långsiktig lösning om verksamheten och behovet av 
nattfotboll i Järva? 
Förvaltningen har tillsammans med idrottsförvaltningen under våren 
arbetat för att hitta en organisation och upplägg för nattfotbollen. I 
mitten av juni kommer förvaltningarna anordna ett möte med 
civilsamhället gällande nattfotbollen. På mötet kommer upplägg och 
organisation av nattfotbollen diskuteras vidare. 
 
3.På vilket sätt kan sammanslagningen av stadsdelsnämnderna 
påverka nattfotbollen för ungdomarna i Järva? 
Förvaltningen bedömer att sammanläggningen kommer bidra 
positivt till nattfotbollen då frågorna som rör platser och samarbete 
inryms i samma förvaltning samt att hanteringen kan bli mer 
enhetlig. 
 
4. Hur ser samarbetet mellan ledarna, SDF och föräldrar ut efter 
AIF Kista? 
Nattfotbollen har under perioden fått besök från föräldrar och även i 
andra sammanhang fångat in frågor och synpunkter kring 
nattfotbollen. Generellt sätt har återkopplingen från föräldrarna varit 
positiv. 
 
5. Har antalet deltagare ökat eller minskat efter AIF Kista och 
varför? 
Verksamheterna har haft besöksantal på cirka 70 stycken i Ärvinge 
och cirka 75 stycken i Spånga. Flertalet tjejer har deltagit i 
nattfotbollen, speciellt under de tider som var riktade till 
målgruppen. Förvaltningen ser utvecklingsområde att öka antalet 
flickor som deltar i nattfotbollen. 
 
6. Hur ser tryggheten och säkerheten i hallen under aktiviteten ut? 
Ledare för nattfotbollen har varit på plats samt extra personal från 
Framtidens hus, även fältverksamheten har besökt verksamheten. 
Förvaltningen har inte mottagit någon incidentrapport under 
perioden. 

 
7. Kan SDF ordna en medborgardialog om vilket sätt man kan 
utveckla nattfotbollen och för att ta in inspel och synpunkter från 
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föräldrarna och ungdomarna och deras behov, funderingar kring 
verksamheten efter AIF Kista?  
Förvaltningen delar synen på att det behövs en långsiktig lösning 
för nattfotbollen och kommer i enlighet med tidigare svar att 
tillsammans med idrottsförvaltningen anordna ett möte med 
civilsamhället gällande nattfotbollen. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen 
 
 
 
Victoria Callenmark  Adrian Göransson 
tf. stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning 
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